
 

Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 24.6.2019 o 18,00 h v zasadacej 

miestnosti obecného úradu v Šintave 

prítomní: viď prezenčná listina 

bod 1) 
Zahájenie – určenie overovateľov zápisnice 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Bc. Stanislava Režnáková, ktorá 

privítala prítomných poslancov a občanov obce.  Skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je prítomných 8 poslancov z celkového 

počtu 9. Ospravedlnený poslanec Ján Šimulčík.  

Oboznámila prítomných s  predloženým programom rokovania. Navrhla v programe rokovania tieto 
zmeny a doplnky: 
- z dôvodu nedodania audítorských podkladov navrhla zrušiť bod č. 6/ Audítorskú správu z overovania 
účtovnej závierky a vedenia účtovníctva k 31.12.2018 
- doplniť  o 3 body program: 
Prvý bod: Harmonogram zasadnutí Obecného zastupiteľstva na II. polrok 2019 
Druhý bod: Predloženie čerpania rozpočtu za rok 2018 Základnej školy s materskou školou kráľa 
Svätopluka Šintava 
Tretí bod: Požiarny štatút obce Šintava 
 
Predsedajúca dala hlasovať postupne za zmeny v  programe rokovania. 
* Zrušenie bodu č. 6/ Audítorská správa z overovania účtovnej závierky a vedenia účtovníctva 
k 31.12.2018. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8,  za 8, proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
* Zaradenie bodu do programu - Harmonogram zasadnutí Obecného zastupiteľstva na II. polrok 2019. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8,  za 8, proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
* Zaradenie bodu do programu - Predloženie čerpania rozpočtu za rok 2018 Základnej školy s materskou 
školou kráľa Svätopluka Šintava. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8,  za 8, proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
* Zaradenie bodu  do programu - Požiarny štatút obce 
Výsledok hlasovania: prítomných 8,  za 8, proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
Schválené body  zaradené do programu nasledovne:  
bod 6/ Harmonogram zasadnutí Obecného zastupiteľstva na II. polrok 2019 
bod č. 9/ - Predloženie čerpania rozpočtu za rok 2018 ZŠ s MŠ Šintava 
bod č. 10/ -  Požiarny štatút obce Šintava 
bod č. 11/ Rôzne došlé žiadosti,  
bod č. 12/ Informácie starostky,  
bod č. 13/ Interpelácia poslancov 
bod č. 14/ Diskusia 
 
Predsedajúca dala hlasovať za predložený program rokovania aj so zmenami a doplnkami. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 



Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia predsedajúca určila poslancov OZ –  Evu Tvarožkovú 
a Romana Matušicu.  
  

bod 2) 
Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 
     Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia bola zverejnená a  tvorí prílohu 
zápisnice. 
V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci: Ištok, Kavoň, Vedródyová, Ištok, Vedródyová, Kavoň, 
Vedródyová. 
V rámci rozpravy predložili nasledovní poslanci návrhy na uznesenia v znení: 
- Poslanec Ištok – Obecné zastupiteľstvo v Šintave konštatuje, že uznesenie č. 62 nebolo splnené ani 
v jednom bode. Kontroly podľa uznesení č. 43 -47 hlavná kontrolórka nepredložila v požadovanom 
rozsahu, kontrolu podľa uznesenia č. 48 nepredložila vôbec a výpis nesplnených uznesení z roku 2017 
podľa uznesenia č. 42 nie je úplný. Obecné zastupiteľstvo zároveň poveruje hlavnú kontrolórku obce 
dodať a dopracovať výsledky kontrol tak, aby spĺňali požiadavky v spomínaných uzneseniach 
a výsledky predložiť na najbližšom bezprostredne nasledujúcom zasadnutí OZ. 
- Poslanec Kavoň - Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie, že uznesenie č. 62 nebolo 
splnené v plnom rozsahu a navrhuje doplniť o tie body, ktoré v kontrole chýbali. 
 
Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 72 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na 
vedomie kontrolu plnenia uznesenia č. 63-71.  
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík,  Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 73 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 
konštatuje, že uznesenie č. 62 nebolo splnené ani v jednom bode. Kontroly podľa uznesení č. 43 -
47 hlavná kontrolórka nepredložila v požadovanom rozsahu, kontrolu podľa uznesenia č. 48 
nepredložila vôbec a výpis nesplnených uznesení z roku 2017 podľa uznesenia č. 42 nie je úplný. 
Obecné zastupiteľstvo zároveň poveruje hlavnú kontrolórku obce dodať a dopracovať výsledky 
kontrol tak, aby spĺňali požiadavky v spomínaných uzneseniach a výsledky predložiť na najbližšom 
bezprostredne nasledujúcom zasadnutí OZ. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík,  Tvarožková) za 5 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Tvarožková), proti 3 (Kavoň, 
Matušica, Miklošík), zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 74 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie 
na vedomie, že uznesenie č. 62 nebolo splnené v plnom rozsahu a navrhuje doplniť o tie body, ktoré 
v kontrole chýbali. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík,  Tvarožková) za 3 (Kavoň, Matušica, Miklošík), proti 0, zdržal sa 5 (Csemezová, Ištok, 
Hanáková, Jurašiková, Tvarožková) – návrh neprijatý 
 
 
Bod 3A), B) 

Rozpočtové opatrenie č. 1/2019 

Kontrola plnenia, čerpania rozpočtu obce Šintava za IQ-2019 

     Rozpočtové opatrenie č. 1/2019 a kontrola plnenia, čerpania rozpočtu obce Šintava za IQ-2019 boli 

zverejnené na úradnej tabuli a tvoria prílohu tejto zápisnice. 

 



Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 75 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje 
Rozpočtové opatrenie č. 1/2019. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 76 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje 
kontrolu plnenia, čerpania rozpočtu obce Šintava za IQ/2019. 
 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

 

Bod 4) 

Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu za rok 2018 

     Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu za rok 2018 bolo zverejnené na úradnej tabuli 
a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 77 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na 
vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu za rok 2018. 
 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 5)  

Záverečný účet obce Šintava za rok 2018 

      Záverečný účet obce Šintava za rok 2018 bol zverejnený na úradnej tabuli a tvorí prílohu tejto 
zápisnice. 

     V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci: Ištok, Kavoň,  Matušica 

     V rámci rozpravy predložil poslanec Ištok návrh na uznesenia v znení:  Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave schvaľuje Záverečný účet obce Šintava za rok 2018 a celoročné hospodárenie obce Šintava 
za rok 2018 a zároveň konštatuje, že čerpanie rezervného fondu neprešlo schvaľovaním obecného 
zastupiteľstva. 
 
Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 78 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 
schvaľuje Záverečný účet obce Šintava za rok 2018 a celoročné hospodárenie obce Šintava za rok 
2018 bez výhrad. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková) za 5 (Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík), proti 1 (Ištok), zdržal sa  
2 (Csemezová, Tvarožková) – návrh prijatý 
 
Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 79 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 
schvaľuje Záverečný účet obce Šintava za rok 2018 a celoročné hospodárenie obce Šintava za rok 
2018 a zároveň konštatuje, že čerpanie rezervného fondu neprešlo schvaľovaním obecného 
zastupiteľstva. 
 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  



Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 6) 

Harmonogram zasadnutí OZ na II. polrok 2019 

     Návrh harmonogramu zasadnutí OZ na II. polrok 2019 v dňoch: 23.9.2019, 18.11.2019, 16.12.2019 vždy 
o 18,00 hod. v zasadacej miestnosti Obecného úradu Šintava. 

V rámci diskusie vystúpil občan Majko. 

Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 80 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje 
harmonogram zasadnutí Obecného zastupiteľstva na II. polrok 2019 v dňoch 23.9., 18.11., 
16.12.2019. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 7) 

Výsledky kontrol hlavnej kontrolórky obce v zmysle uznesenia č. 62/2019 zo dňa 27.5.2019 

     Výsledky kontrol hlavnej kontrolórky obce v zmysle uznesenia č. 62/2019 boli zverejnené na stránke 
obce a tvoria prílohu zápisnice. 

     V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci: Kavoň, Jurčaga, Kavoň, Ištok, Jurašiková, Kavoň, 
Ištok, Jurašiková, Ištok, Kavoň. 

      V rámci rozpravy predložili  poslanci Ištok a Kavoň tie isté návrhy na uznesenia ako v bode 2) pri 
kontrole plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia v znení:   

- Poslanec Ištok – Obecné zastupiteľstvo v Šintave konštatuje, že uznesenie č. 62 nebolo splnené ani 
v jednom bode. Kontroly podľa uznesení č. 43 - 47 hlavná kontrolórka nepredložila v požadovanom 
rozsahu, kontrolu podľa uznesenia č. 48 nepredložila vôbec a výpis nesplnených uznesení z roku 2017 
podľa uznesenia č. 42 nie je úplný. Obecné zastupiteľstvo zároveň poveruje hlavnú kontrolórku obce 
dodať a dopracovať výsledky kontrol tak, aby spĺňali požiadavky v spomínaných uzneseniach 
a výsledky predložiť na najbližšom bezprostredne nasledujúcom zasadnutí OZ. 
- Poslanec Kavoň – Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie, že uznesenie č. 62 nebolo 
splnené v plnom rozsahu a navrhuje doplniť o tie body, ktoré v kontrole chýbali. 
 
Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 81 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 
konštatuje, že uznesenie č. 62 nebolo splnené ani v jednom bode. Kontroly podľa uznesení č. 43 -
47 hlavná kontrolórka nepredložila v požadovanom rozsahu, kontrolu podľa uznesenia č. 48 
nepredložila vôbec a výpis nesplnených uznesení z roku 2017 podľa uznesenia č. 42 nie je úplný. 
Obecné zastupiteľstvo zároveň poveruje hlavnú kontrolórku obce dodať a dopracovať výsledky 
kontrol tak, aby spĺňali požiadavky v spomínaných uzneseniach a výsledky predložiť na najbližšom 
bezprostredne nasledujúcom zasadnutí OZ. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík,  Tvarožková) za 5 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Tvarožková), proti 3 (Kavoň, 
Matušica, Miklošík), zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 82 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie 
na vedomie, že uznesenie č. 62 nebolo splnené v plnom rozsahu a navrhuje doplniť o tie body, ktoré 
v kontrole chýbali. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík,  Tvarožková) za 3 (Kavoň, Matušica, Miklošík), proti 0, zdržal sa 5 (Csemezová, Ištok, 
Hanáková, Jurašiková, Tvarožková) – návrh neprijatý 



 
 

Bod 8) 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2019  

     Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2019 bol zverejnený na úradnej 
tabuli a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 83 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje 
návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2019 a poveruje kontrolórku obce 
vykonaním kontroly podľa plánu práce. 
 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 9) 

Predloženie čerpania rozpočtu za rok 2018 ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava 

     Čerpania rozpočtu za rok 2018 Základnej školy s materskou školou kráľa Svätopluka Šintava bol 
zverejnený na úradnej tabuli a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 84 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 
schvaľuje čerpanie rozpočtu za rok 2018 Základnej škole s materskou školou kráľa Svätopluka 
v Šintave. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 10) 

Požiarny štatút obce Šintava 

     Požiarny štatút obce Šintava bol zverejnený na úradnej tabuli na tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 85 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje 
Požiarny štatút obce Šintava. 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

 

Bod 11) 

Rôzne došlé žiadosti 
     Predsedajúca informovala prítomných s došlými žiadosťami: 
 
Žiadosť Moniky Marienkovej, Veselé 2 o odkúpenie obecného pozemku. Po rozprave bolo zahájené 
hlasovanie za návrh uznesenia č. 86 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie 
žiadosť Moniky Marienkovej, trvale bytom Veselé 2 o odkúpenie obecného pozemku. Poveruje 
obecný úrad dohodnúť osobné stretnutie s pani Marienkovou do budúceho obecného 
zastupiteľstva. V prípade nezáujmu o stretnutie zo strany navrhovateľa bude žiadosť na najbližšom 



obecnom zastupiteľstve zamietnutá. Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, 
Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, 
Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
Žiadosť Mariána Tkáča, Šintava č. 600, Miloslava a Alžbety Tkáčovej, Sereď, Dolnomajerská 1131/27 
o odkúpenie pozemku. Predsedajúca informovala, že  Obecné zastupiteľstvo musí schváliť spôsob prevodu 
vlastníctva nehnuteľného majetku obce.  Obec musí zverejniť zámer predať svoj majetok a jeho spôsob na 
svojej úradnej tabuli po dobu 15 dní.  
V rámci rozpravy vystúpili poslanci: Kavoň, Matušica, Jurašiková. 
Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 87 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

a)berie na vedomie žiadosť Mariána Tkáča, Šintava č. 600, Miloslava a Alžbety Tkáčovej, Sereď, 
Dolnomajerská 1131/27 o odkúpenie pozemku. B) konštatuje, že sa jedná o prípad pri ktorom sa 
uplatní výnimočný postup prevodu obce z dôvodu hodného osobitného  zreteľa, o ktorom rozhoduje 
Obecné zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, pretože  ide o pozemok, ktorý je 
dlhodobo využívaný žiadateľom. V zmysle UP obce nie je určený na rozvojové aktivity a výstavbu 
obce. C) schvaľuje v zmysle §-u 9, ods. 2, písm. a) zákona č. 138/1991 Zb o majetku obcí v znení  
neskorších predpisov, spôsob prevodu nehnuteľného majetku uplatnením výnimočného postupu ako 
prípad hodný  osobitného zreteľa – pozemok registra CKN parc. č. 4049/15, druh pozemku zastavaná 
plocha vo výmere 42 m2, odčlenená z parc. č. 4049/1, druh pozemku ostatná plocha, evidovanej 
Okresným úradom v Galante, katastrálny odbor na katastrálnej mape ako parcela registra E, 
katastrálne územie Šintava, na LV č. 2640,   geometrickým plánom č. 806/2019 zo dňa 20.6.2019 
žiadateľom: Mariánovi Tkáčovi, Šintava č. 600, Miloslavovi a Alžbete Tkáčovej, Sereď, Dolnomajerská 
1131/27. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
Sťažnosť Aurela a Milady Miklošíkových, trvale bytom Šintava č. 143 voči konaniu suseda pána Jozefa 
Mužlaya. Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 88 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 
berie na vedomie sťažnosť Aurela a Milady Miklošíkových, trvale bytom Šintava č. 143 voči konaniu 
suseda pána Jozefa Mužlaya, Šintava č. 144. Táto sťažnosť bude riešená na komisii verejného 
poriadku, prevencie a ochrany majetku s tým, že s výsledkom šetrenia budú oboznámení aj poslanci 
na najbližšom zasadnutí OZ. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 
Žiadosť Základnej školy s materskou školou kráľa Svätopluka v Šintave o poskytnutie finančných 
prostriedkov na osobné náklady asistenta učiteľa pre dieťa so zdravotným znevýhodnením v materskej 
škole. V rámci rozpravy vystúpil poslanec Kavoň. Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh 
uznesenia č. 89 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje žiadosť Základnej školy 
s materskou školou kráľa Svätopluka Šintava o poskytnutie finančných prostriedkov na osobné 
náklady asistenta učiteľa pre dieťa so zdravotným znevýhodnením v materskej škole vo výške 50 % 
do konca roku 2019. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
Žiadosť Zariadenia opatrovateľskej služby v Šintave o vymaľovanie kuchyne a skladových priestorov 
pre potraviny. 
Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 90 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie 
na vedomie žiadosť Zariadenia opatrovateľskej služby Šintava č. 102 o vymaľovanie kuchyne 



a skladových priestorov pre potraviny s tým, že rozhodnutie je v kompetencii starostky obce.  
 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
Žiadosť Zariadenia opatrovateľskej služby v Šintave o zakúpenie stoličiek. Predsedajúca dala hlasovať 
za návrh uznesenia č. 91 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie žiadosť Zariadenia 
opatrovateľskej služby Šintava č. 102 o zakúpenie stoličiek s tým, že rozhodnutie je v kompetencii 
starostky obce. 
 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

Bod 12) 

Informácie starostky (ústne)  

     Predsedajúca oboznámila prítomných, čo riešila za uplynulé obdobie: 
- Stretnutie s  JUDr. Hudzovičom – všetky čísla rozhodnutí ohľadne súdneho sporu Lodenica sú 

zverejnené na webovom sídle, rozhodnutia v písomnej forme sú k nahliadnutiu u starostky obce, 
takisto aj spor bytovka -  uznesenie z Polície je k nahliadnutiu u starostky obce. 

- Kanalizácia v dolnej časti obce, zasahovali hasiči, odčerpávali vodu, v riešení čistenie a úprava kanálu 
„Čurgov“,  jednanie s p. Hrachom. 

- Vodovod – stretnutie s primátorom Paškom,  
- Rokovanie so Slovenskou správou ciest, rokovanie s  VUC o odvodnení ciest na ulici Nitrianska 

a Vinohradská, 
- Zatiaľ  jedna ponuka na opravu miestnej komunikácie ul. Priečna a miestna komunikácia pri 

Zariadení opatrovateľskej služby, stavebná komisia vypracovala plán opráv miestnych komunikácií, 
bude zverejnený, 

- Poďakovanie občanom, ktorí pomohli riešiť havarijný stav kanalizácie, je to zanedbané, najprv Dlhá 
ulica, Pod Dombalom,  aj obyvatelia z chatovej osady boli na úrade. 

- Skládka odpadu – tráva odvezená na odpadovú spoločnosť Komplex, konáre budú tento týždeň 
odštiepkované, jednanie so správcom konkurznej podstaty, skládka bude oplotená. 

- Stretnutie s p. Jurčagom ohľadne vstupu na pozemok, poďakovanie za ústretovosť. 

 

Bod 13) 

Interpelácia poslancov 

     V rámci interpelácie vystúpili nasledovní poslanci: 

- Poslankyňa Hanáková – tento rok je neprijatých do materskej škôlky v Šintave 10 detí. Treba 

urobiť štúdiu a uvažovať s rozšírením priestorov.  

- Starostka – nebránim sa myšlienke rozširovať priestory, v družine chceme otvoriť kuchyňu 

a vývarovňu – hygiena súhlasí, uvidíme v akom stave tam je kanalizácia. 

- Riaditeľka školy  Endelová –  informovala prítomných, že 30 detí bolo prihlásených, z toho  16-

tim  sa nevyhovelo, a z toho je 10 detí, čo dovŕšia v priebehu celého školského roka 3 roky.  

- Poslankyňa Tvarožková – ohľadne súdnych rozhodnutí, požiadavka, aby boli zverejnené aj linky 

k týmto súdnym rozhodnutiam. 

- Občan Endel – navrhol súdne rozhodnutia stiahnuť zo stránky ministerstva spravodlivosti, tam 

už sú zverejnené rozsudky aj  anonymizované. 



- Poslanec Miklošík – informoval prítomných s výsledkami  vybavenia sťažností  riešené komisiou 

na ochranu verejného poriadku. Obidve sťažnosti sú vyriešené, došlo k zmieru zúčastnených 

strán a upustenia od riešenia sporov súdnou cestou.  

- Poslanec Kavoň – podporuje návrh poslankyne Tvarožkovej ohľadne zverejnenia linkov na 

rozsudky.  Ospravedlnil sa kolegom za dlhšiu rozpravu, ale je to v záujme toho, aby sme sa 

posunuli dopredu, aby sme nevyvolávali nedorozumenia, takisto sa ospravedlnil aj 

obyvateľom, nechcem tu len tak zbytočne sedieť, ale aby sa obec niekde posunula aj ľudsky, 

aby sme nerobili napriek. 

- Poslanec Matušica – obecný úrad vypracoval v zmysle uznesenia č. 68  oznam aj s návratkou 

ohľadne zriadenia bezplatného elektronického rozhlasu formou SMS a emailov v obci, tento sa 

každému dostane do schránky a v prípade záujmu o takúto službu vrátiť na obecný úrad do 

31.8.2019. Ďalej prezentoval požiadavku od dôchodcov v obci, aby sa aj na nich myslelo pri 

zostavovaní rozpočtu na budúci rok s príspevkom na stravu pre dôchodcov. 

- Starostka – máme v obci rozbehnutú službu Opatríme Vás – štyroch dôchodcov, aj toto je 

úmysel spojazdniť družinu, kde by sa varilo aj pre dôchodcov. 

- Poslanec Ištok – na finančnej komisii sme sa dohodli, že odporučíme vytvorenie nového fondu 

– Fond pokrytia výdavkov súdnych sporov obce, ktorý by slúžil na  pokrytie  výdavkov spojených 

s prehratými súdnymi spormi. 

- Starostka – informovala o vytvorení chránenej dielne a poďakovala zamestnankyne obce Erike 

Javorovej.  

- Poslankyňa Hanáková – zhodnotenie činnosti kultúrnej komisie, dve väčšie akcie – deň detí 

a nultý ročník varenia gulášu, vydarené akcie, pripravované podujatie vinobranie, na ktoré 

všetkých pozvala. 

- Poslankyňa Csemezová – zhodnotenie činnosti sociálnej komisie. 

Na všetky interpelačné dotazy odpovedala starostka obce. 

 

Bod 14) 

Diskusia 

     Diskusné príspevky predniesli nasledovní občania: Ištoková, Vedródy, Endelová, Ištok, Šona, Kavoň, 
Jurašikova, Kavoň, Vedródyová, Majko, Kavoň, Majko, Polák. 

     Na všetky diskusné príspevky odpovedala starostka obce. 

 

 

Bod 15) 

Z á v e r  

     Záverom predsedajúca poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

Zapísala: Bc. Slávka Dobišová 

 

       Bc. Stanislava R e ž n á k o v á , starostka obce 

 


